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De commissie wordt gevraagd: 
Een positieve grondhouding uit te spreken (consultatie) ten aanzien van het initiatief ‘Eco Resort 
Gooimeer’ en uitsluitend op basis van een positieve grondhouding dit project in samenhang met de 
(deel)projecten in het collegeprogramma 3.3.3 (Gooierhoofd/ Gooimeer’ en 3.7.3 (tweede fase 
Zomerkade) op te pakken. 
 
Achtergrondinformatie voor de commissie: 
Het voorliggende initiatief ‘Eco Resort Gooimeer’ (bijlage 2) sluit in grote lijn aan bij punt 3.7.4. in het 
collegeprogramma. Daarbij heeft de initiatiefnemer de commissie eerder, voorafgaande aan de 
commissievergadering van 8 september 2021, over het concept- initiatief geconsulteerd. De algemene 
indruk van het plan was toen positief. Wel heeft u ingebracht dat alle belanghebbenden goed moeten 
worden aangehaakt. Duidelijk is dat deze ontwikkeling een plek heeft gekregen in het 
collegeprogramma.  
 
Het initiatief van de SVE Group beslaat het gehele Huizerhoofd en staat daarmee direct in relatie tot 
naast gelegen gebieden. Gelet op het voorgaande is het wenselijk de commissie mee te nemen bij 
deze ontwikkeling als ook de bedachte vervolg stappen. De commissie wordt concreet geconsulteerd 
over:  
 
-  wenselijkheid ten aanzien van het initiatief, waarbij duidelijk moet zijn dat een uitwerking van 

het ontwerp in relatie tot de haalbaarheid nog moet plaatsvinden; 
-  eventuele aandachtspunten, anders dan hetgeen hierover bij het kader (zie bijlage 1) al is 

vermeld 
-  het bedachte vervolg (zie bijlage 1 – kopje ‘Vervolg bij projectleider’)  
 
Deze tweede consultatie zal moeten leiden tot een concrete commissie-opvatting als hiervoor 
gevraagd op basis waarvan het project op deze wijze verder kan worden opgepakt of niet.  
 
Bijlage: 

1. collegebesluit 25 oktober 2022 
2. initiatief Eco Resort Gooimeer 

 


